
 

 

 

 

 

 

Milí přátelé, 

přijměte na prahu nového roku 2024 první srdečný pozdrav z Nového Dvoru. 

Stojí-li člověk na prahu, znamená to, že hodlá někam vstoupit, ale i to, že se 

naopak hodlá někam vydat. Je to speciální místo, na kterém může přemýšlet a 

váhat nad tím, jakým směrem se vydat. Zvažovat, podle čeho se budou 

orientovat následující kroky a kam ho vlastně zavedou. Je to prostor, kde 

můžeme věnovat pozornost správné orientaci, která je v životě skutečně 

důležitá.   

 



 

 

 

 

 

Najděte svůj směr 

Benedikt XVI. řekl, při své cestě do Německa v roce 2011, že: „V dnešní době, je 

nepřítomnost Boha ve společnosti stále citelnější.“ Mnoho lidí ztrácí či nenachází 

pro svůj život orientaci, která by dala jejich životu pevný základ, hluboký smysl, 

hodnotu a plnost. Jsou dezorientovaní. 

 

 

Důležitost nasměrování  

Co přát sobě a našim bližním na začátku nového roku 2024? Myslím, že právě 

to, abychom my sami a každý člověk našel a vždy znovu přemýšlel, hledal a 

volil správnou životní orientaci. Pro nás, křesťany, to krásně vystihl svatý 

apoštol Pavel: „Mějme oči upřeny na Ježíše: od něho naše víra pochází a on ji vede 

k dokonalosti.“ (Žid 12,2). Avšak každý, kdo svůj život orientuje láskou, pravdou, 

milosrdenstvím, soucitem, pokojem, dává svému životu směr, který nezklame. 

Směr, který přivádí k Dobru. 

Buďme věrní své cestě  

Nikdy však nezapomeňme na to, že cesta k dokonalosti není nutně cestou 

k úspěchu. Proto by se nosnou myšlenkou tohoto roku mohla stát slova svaté 

Matky Terezy: „Nejsme povoláni k tomu, abychom byli úspěšní, ale abychom byli 

věrní.“ 

Věrní tomu, co jsme, co žijeme, v co věříme a co vyznáváme. Neodcházejme od 

sebe samých, svých hodnot a vlastního nasměrování. Pokud se vzdáme své 

potřeby prokazatelných výsledků, pak se o úspěch postará Bůh sám. To však 



 

 

 

 

 

neznamená, že se jedná o lehkou, nenáročnou cestu. Naopak, zjistíme, že 

„jenom“ být věrní vyžaduje mnoho úsilí a dá člověku docela zabrat. 

Novodvorské vykročení do nového roku 

Již pár dnů po vstupu do nového roku cítíme, že zahálky nám rozhodně 

nebude dopřáno. Svou pozornost jsme v zimních dnech zasvětili 

rekonstrukcím uvnitř kláštera. Některé místnosti, jako byla třeba kuchyně nebo 

pokoje na ošetřovně, to potřebovaly jako sůl.  

 

Jarní dny, na které se již teď velmi těšíme, budou ve znamení prací 

v exteriérech, na čerstvém vzduchu. Plánujeme terénní úpravy kolem domu 

pro hosty a také kolem kaple. I když se bude jednat o poměrně náročné práce, 

vždy se snažíme maximum práce udělat s pomocí vlastních sil. Manuální práce 

je přirozenou součástí a důležitým pilířem naší každodennosti, našeho 

mnišského života.  

 

 



 

 

 

 

 

Zkrátka, i v roce 2024 se máme na co těšit. S radostí chystáme několik novinek. 

Rádi bychom uvedli nové produkty a současně vylepšili a rozšířili služby 

našeho internetového obchodu. Stále věříme, že s námi budete v kontaktu. 

Doufáme, že naše nabídka kvalitních produktů s příběhem, které jsou 

vyráběné s maximální péči a pozorností, pro vás bude stále zajímavá a bude 

vám přinášet radost. Snad si produkty vyráběné „od srdce k srdci“, budou stále 

nacházet tu krásnou cestu od našeho srdce k tomu vašemu.  

 

Prozatím se můžete pokochat současnou nabídkou a stejně jako my se těšit na 

to, co dalšího nám dny, týdny a měsíce nového roku přinesou. Věříme, že 

krásnou, bohatou a naplněnou cestu plnou příležitostí a radosti.  

 



 

 

 

 

 

 

Chcete-li se podívat, co se aktuálně děje v našem klášteře, 

pak navštivte náš nový instagramový profil. Na něm si 

můžete prohlédnout příspěvky s fotografiemi, které vypráví 

náš příběh.   

 

Krásný nový rok 

 

S přáním všeho dobrého, 

o. Jiří, celerář opatství Nový Dvůr a jednatel společnosti Labora s.r.o.  

    

 

 

 
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.instagram.com/opatstvinovydvur/


 

 

 

 

 

 


